
اردبیلــی هــا عــاشق ورزش و
دوستدار والیبال هستند

در همه مسابقاتی که تیم والیبال زیر 23 سال ایران اسلامی در رقابت
های آسیایی به میدان رفته است مردم و وورزشکاران اردبیلی با تمام

وجود از آنها حمایت کرده اند.
حضور گرم مردم و تشویق یکپارچه و بدون نقص آنها تعجب همه
میهمانان این مسابقه را فراهم کرده است. دیدار دیگر تیم های حاضر
در رقابت ها نیز با استقبال تماشاگران مواجه می شود و این برای
بازیکنان دیگر کشورها تعحب آور است . میهمانان نیز از تشویق های
تماشاگران اردبیلی بی نصیب و بی بهره نمی شوند و تیم هایی که خوب

کار بکنند و بازیکنانشان تلاش نمایند مورد تشویق قرار می گیرند.
مردم اردبیل ورزش دوست و ورزش فهم هستند. افسوس که از نظر
زیرساخت ها سال ها مورد بی مهری و کم توجهی قرار گرفته و مسؤولین
ورزش آن هم برای میزبانی رقابت های مهم چندان میل و رغبت نشان
نمی دادند ولی باید خوشحال بود که خدابخش استاندار اردبیل چراغ
سبز نشان داد و عوامل اداره کل ورزش و جوانان نیز توانستند با
استفاده از این موقعیت به خوبی راه را ادامه بدهند و مسابقاتی
آبرومندانه در اردبیل برگزار کنند و زیر ساخت های ورزشی اردبیل

را تجهیز و استاندارد سازی نمایند.
در آماده سازی دو سالن شهید آسمانی و حسین رضازاده همه عوامل و
کارکنان زحمتکش اداره کل از مدیر کل گرفته تا کوچکترین عضو این
مجموعه با عشق کار کردند و تلاش نمودند و تماشاگران اردبیلی نیز
در جریان رقابت ها به خوبی جواب زحمات آنها را دادند و با حضور
در ورزشگاه هم از تلاش های انجام یافته قدردانی کردند و هم این که
فصل جدیدی از حمایت مردم منطقه از ورزش و والیبال در تاریخ ورزش

منطقه باز کردند.
اردبیل در همه رشته ها استعداد میزبانی دارد. اگر فردا این استان
برای بسکتبال، کشتی ، فوتسال و … هم میزبان باشد جوانان این شهر

می توانند به بهترین وجه به وظیفه خود عمل نمایند.
این که عده ای بیایند و تلاش بکنند حاصل زحمات دیگران و جوانان را
به نام خود بزنند و برای مدتی در دنیای بزرگی و منم منم سیر

بکنند استمرار نخواهد داشت.
اردبیل نه امروز که در سال های گذشته هم که امکاناتی به مراتب
کمتر از امروز داشته است در میزبانی ها موفق بوده است که نمونه
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آنها را می توان دو دوره میزبانی کشتی بین المللی جام کودک و یا
قهرمانی کشور کشتی فرنگی ذکر کرد.

در والیبال و میزبانی آن نیز افتخارات به دست آمده برای این رئیس
و آن مدیر نبوده و نیست. این مردم و جامعه ورزش است که موفق عمل
کرده اند و اگر عده ای بخواهند سکه موفقیت را به نام خود ضرب
نمایند مسلما کار و نقشه و اقدام آنها حاصلی در بر نخواهد داشت.

 


